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جوانان والیبال 
صدرنشین جهان

تيم واليبال جوانان ايران با کسب 
۳۰ امتياز از قهرمانی در آســيا 
و ۱۰۰ امتياز از قهرمانی جهان 
صدر رنکينگ فدراسيون جهانی 
را بــه خود اختصــاص داد. تيم 
جوانان ايران با چهار پله صعود 
به صدر جدول رنکينگ جهانی 

رسيده است. 

مس سونگون 
در فینال آسیا

مس ســونگون با برتری ۷ بر ۳ 
مقابل AGMK  ازبکستان به 
فينال جام باشــگاه های آسيا راه 
يافت و حريف ناگويا ژاپن شــد. 
ايرانی  فوتساليســت های  حالا 
اميدوارند امروز از ســامورايی ها 
انتقام بگيرند و برای دومين  سال 
متوالی قهرمان فوتســال آسيا 

شوند. 

نمایش هفت 
اثر خاطرانگیزِ در 
جشنواره فیلم 

کودك
فيلم هــای «ســاز دهنــی» به 
کارگردانی امير نــادری، «خانه 
دوســت کجاســت» ســاخته 
عباس کيارســتمی، «نياز» به 
 کارگردانــی عليرضــا داودنژاد، 
شــاهنامه»  «داســتان های 
ساخته علی اکبر صادقی، «شهر 
موش ها» اثر مرضيــه  برومند، 
«دزد عروسک ها» به کارگردانی 
محمدرضا هنرمنــد و «پاتال و 
آرزوهای کوچک» ساخته مسعود 
 کرامتی در سی ودومين جشنواره 
فيلم کودک و نوجوان به نمايش 

در می آيند.  

مطرح ترین 
نوازندگان 

سازهاى بادى 
جهان در تهران

   «Showسومين دوره فستيوال
  «of Handsبــا تمرکــز بــر 
بداهه نوازی ســازهای بادی يکم 
تا ششم شــهريورماه و  طی١٢  
اجــرا بــا حضــور مطرح ترين 
نوازندگان سازهای بادی جهان 
در فرهنگســرای نياوران برگزار 

می شود .

 

با جدايی برانکو ايوانکوويچ از تيم پرسپوليس، اصغر نيک سيرت مترجم او هم از اين تيم جدا شد و اين 
روزها او در نقش جديدی در فوتبال کشورمان حضور دارد. نيک سيرت که در زمان حضور برانکو دوره های 
مربيگری C و B را پشت سر گذاشته، اين روزها در ورزشگاه شهيد درفشی فر و در زمينه آموزش فوتبال 
کودکان به عنوان مربی فعاليت می کند. نيک ســيرت درحالی به عنوان مربی در مدرسه فوتبال شهيد 
درفشی فر فعال است که روز گذشته هم در تمرين پرسپوليس حاضر شد و با بازيکنان و مربيان اين تيم 

ديدار کرد. 

مترجم برانکو 
مربى فوتبال شد!

عکس نوشت

فدراسیون والیبال اســلوونى قصد دارد نخستین مسابقه بین المللى والیبال 
را در رودخانه برگزار کند. این مسابقه بین ستاره هاى والیبال جهان و در یک 
زمین شناور در رودخانه لیوبلیانا انجام مى شود. خط هاى زمین بازى با خطوط 

نورانى مشخص هستند. 

باشــگاه  انصراف  از  پس 
استقلال بابت جذب هروویه 
میلیچ بــه خاطر بالابردن 
مبلغ قــرارداد، این مدافع 
کروات از خواســته خود 
کوتاه آمد و طبق همان قول 
و قرار قبلى براى پیوستن 
به جمع آبى ها وارد تهران 
شد. او در همان ابتدا هم با 
نشان دادن عدد 4 براى تیم 

رقیب کرى خواند. 

پنجمین جشن عکاسان سینماى ایران پنجشنبه 24 مرداد با همکارى انجمن 
صنفى عکاسان ســینما و با حضور هنرمندان برپا شد. بهنوش طباطبایى و 

احسان کرمى هم از حاضران در این جشن بودند. 

اگر این روزها گذرتان به چهارراه ولیعصر افتاد، حتما سرى به محوطه تئاترشهر 
بزنید . نوزدهمین جشنواره نمایش هاى آیینى و سنتى درحال برگزارى است. 

تیتربازى
 همه شایعات پیرامون آینده کارى آقاى محبوب

عادل بازار تلویزیون را کساد مى کند؟

شهروند| در آســتانه شــروع ليگ نوزدهم 
شايعات درباره عادل فردوســی پور به اوج خود 
رسيده است. با اين که جواد خيابانی در مصاحبه 
اخير خود مدعی شــده بود عادل با شروع ليگ 
جديد به تلويزيون برمی گردد و مسابقات را گزارش 
می کند، اما شنيده ها حکايت از اتفاقات ديگری 
دارد. عادل که هم اکنــون به عنوان تهيه کننده 
برنامه فوتبال ١٢٠ با شبکه ورزش سيما همکاری 
دارد، برخلاف شايعات قرار نيست به عنوان مجری 
اين برنامه جلوی دوربين قرار بگيرد و پرونده برنامه 
نود هم که ديگر بسته شده است. تنها اتفاقی که 
می توانــد دوباره عادل فردوســی پور را به عنوان 
مجری، کارشــناس يا گزارشــگر به تلويزيون 
بازگردانــد،  بازی های ليگ ايــران يا ليگ های 
خارجی است. برخی شــايعات به صورت جدی 
مطرح شده اند که يکی از تلويزيون های اينترنتی 
در هفته های اخير با فدراسيون فوتبال و سازمان 
ليگ مذاکراتی داشته تا پخش بازی های ليگ را به 
صورت اختصاصی برعهده بگيرد و در همين راستا 
با عادل فردوســی پور هم وارد مذاکره شده تا او را 
به گزارش کردن در تلويزيون اينترنتی راضی کند.  
گزارش ها حکايــت از اين دارد که مذاکراتی بين 
فردوسی پور و مسئولان اين تلويزيون اينترنتی 
صورت گرفته و بايد ديد به نتيجه می رسد يا خير. 
شايد در اين يکی، دوســال اخير تلويزيون های 
اينترنتی حتی با گزارشگر اختصاصی به پخش 
بازی هــای داخلی و خارجــی پرداختند و البته 
طرفداران خاص خود را پيــدا کردند، اما حضور 
عادل فردوســی پور و گزارش او روی بازی های 
ليگ می تواند بخش اعظمی از مخاطبان شبکه 
سه را به سمت ديگر ســوق دهد. درواقع خيلی 
از مخاطبان ترجيح می دهند به جای تماشــای 
رايگان مسابقات از تلويزيون، هزينه اينترنت را هم 
بپردازند، اما بازی ها را با گزارش فردوسی پور تماشا 
کنند. بدون شک اين اتفاق در صورت تبديل شدن 
به يک واقعيت، می تواند يک چالش بزرگ برای 
صداوســيما باشد که سال هاســت فوتبال را به 

صورت رايگان پخش می کند.  
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موضوع اســتعفای ايرج عرب از مديرعاملی پرسپوليس يکی از سوژه های داغ فضای مجازی 
بود که ســر و صدای زيادی طی يکی، دو روز گذشته ايجاد کرد. منتشرشدن خبر استعفای 
عرب بازتاب های زيادی داشــت و در نهايت هم اين مدير روز گذشــته شايعه استعفايش را 
تکذيب کرد. اين کش و قوس ها باعث شــد تا توييت های جالبی توســط هواداران فوتبال و 

به خصوص پرسپوليسی ها مخابره شود که در ادامه برخی از آنها را می خوانيد:  
 آقای عرب يه جوری ميگه اســتعفام حاصل کار آدمای متوهمه، انگار پرســپوليس رو برا 

قهرمانی تو جام باشگاه های جهان بسته.
 ايرج عرب رفته برنامه ورزش و مردم و داره همه حرفای هوادارای اســتقلال رو می زنه! از 
تلاش های وزير برای موندن برانکو تا گرون بودن کالدرون و اين که پاداش آســيايی همون 

موقع بين کادر فنی و بازيکنا تقسيم شده و اين همه هزينه ربطی به پاداش آسيا نداره.
 بزرگترين بمب نقل و انتقالات پرسپوليس قطعا رفتن عرب هستش و خواهد بود.

 از نبی، رغبتی و درويش به عنوان گزينه  های جانشينی عرب نام می برند. البته ممکن است 
ناگهان اسم يک نفر از بيرون مجموعه از کلاه بيرون بيايد. يکی مثل وثوق  احمدی مثلا! يک 

هفته صبر کنيد.
 مديريت پرســپوليس اصلا به عرب نمياد. حالا که دودســتی ميزش رو چسبيده، وزارت 

ورزش بايد اقدام کنه.
 آقای عرب! ما هوادارای پرســپوليس از شــما می خوايم هرچه زودتر استعفاتون رو تقديم 

کنيد.
 تا زمانی که اين مديريت تو پرســپوليس کار می کنه، ديگه رنگ جــام رو هم نمی بينيم. 

برانکو کجايی که يادت بخير.
  اصلا بعيد نيســت با اين روندی که عرب داره می ره، خيلی زود رئيس فدراسيون فوتبال 

بشه!
 

انتشــار متن پر از حمايت و تعريــف خبرگزاری تســنيم برای پخش دوبــاره  خندوانه 
واکنش های بامزه ای را در فضای مجازی موجب شده است. 

تسنيم با اشاره به شايعاتی چون «ســاخت فصل جديد خندوانه در  هاله ای از ابهام است؛ 
رامبد جوان تا آخر امسال قطعا به ايران برنمی گردد؛ يا مثلا حواشی مهاجرت رامبد جوان به 
کانادا هم در منتفی شدن توليد خندوانه ٦ بی تاثير نيست» نوشته: «منابع موثق در سازمان 
صداوســيما از اراده رســانه  ملی بر ادامه خندوانه خبر می دهند و هيــچ منعی برای حضور 
رامبد جوان در برنامه های صداوســيما خصوصا خندوانه نيست.» در ادامه هم از قول رامبد 
جوان نقل شده که «چرا اين فرض به وجود آمده که ما مهاجرت کرديم و ديگر هم خندوانه 
نمی سازيم؟ اين شايعات بی اســاس و بی مبنا هستند و اين مطالب مهاجرت و ساخته نشدن 

خندوانه هم به دنبال موج سازی های عوام فريبی ديگر است.»
کاربران در اين زمينه واکنش های متفاوتی نشان داده اند:   

«حالا صــد رحمت به امثال رامبد جوان که ســعی می کنه وقتی اينجاســت ما رو به زور 
بخندونه و بعدا با پولی که درمياره بلند می شه ميره اونور آب. بعضی ها اين ور هم که هستن 

جز کولی بازی و گريه و زاری چيزی برای مردم ندارن.»
«يه ويديويی ديدم از خاوير باردم درباره اين که کيم کارداشــيان رو نمی شناسه. کنجکاو 
شدم صفحه اينســتاگرامش رو ببينم. باورم نمی شــد فقط ٣٥٠ هزار تا فالوور داشت! يعنی 
با ٧٠٠ هزارتايی که ماهرشــالا علی داره رو هم يک ميليون فالوور دارن و ياد اين افتادم که 

رامبد ٩ ميليون فالوور داره!»
«بوی اسپانسر مياد!»

«دختر رامبد جوان و نگار جواهريان در کانادا به دنيا آمد، ولی ما خيلی باحاليم. توريست 
آلمانی در شمال کشور بعد از ضرب وشتم شــديد در جاده نيمه جون رها شد، ولی ما خيلی 

باحاليم.  راستی چرا ما اين قدر باحاليم.»

#رامبد_جوان#ما_خیلى_باحالیم

#ایرج_عرب #استعفا
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در هـر اتاقـى ، محل هـاى امن 
را مشـخص کنیـد  ( مثـلاً زیر 
یـا کنـار  یـک میـز محکـم 
سـتونها یـا دیوارهـاى مجاور 
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شــهروند| در هجدهمين جشن 
ساليانه انجمن منتقدان، نويسندگان 
و پژوهشــگران خانــه تئاتر ســعيد 
پورصميمی مورد تقديــر قرار گرفت، 
 نخستين نشان مســئوليت اجتماعی 
به اســماعيل فيــروزی اهدا شــد و 
رتبه نخســت بهترين نمايش ســال 
هم به نمايش«خانه برنــاردا آلبا» به 

 کارگردانی« علی رفيعی» رسيد.  
گوهر خيرانديش هنــگام تقدير از ســعيد پورصميمی روی 
صحنه آمد و گفــت که او بــرای همه ما يک نمونــه بازيگری 
درخشان اســت  و نظم، رفاقت، انســانيت و ادب او مثال زدنی 
اســت:  «هميشه هرکســی که او را می شناســد از کاربلدی او 
می گويد و کســی نقش بدی  از وی سراغ ندارد و من سر تعظيم 
سوی اين بازيگر فرود می آورم .  » بعد هم نوبت به ايرج راد رسيد:  
«تاکنون از سعيد  پورصميمی دو بازی شــبيه هم نديدم؛  او از 
بازيگرانی اســت که هر نقشــی را منطبق با نقش اجرا می کند . 
هر کســی که بخواهد به  بازيگری توهين کند و خارج از اخلاق 
در اين هنر حضور داشته باشد، ســعيد برآشفته می شود و با او 

برخــورد می کند .  »  معرفــی  بهترين 
نمايش های ســال ۹۷، از ميان ۱۰۴۱ 
نمايش اجرا شــده از ديگر بخش های 
جشــن ســاليانه انجمــن منتقدان، 
نويسندگان و  پژوهشگران خانه تئاتر 
بود که نمايــش  «خانه برنــاردا آلبا» 
بــه کارگردانی « علــی رفيعی»  رتبه 

نخست آن را کسب کرد. 
دکتــر علــی رفيعی  وقتی پشــت 
تريبون رفــت بــه کار گروهی در تئاتر اشــاره کــرد و  گفت:  
«بهترين خاطره حرفه ای تمام اين سال ها در اين اثر بوده  است؛ 
تئاتر کار يک گروه اســت نــه يک نفر، گروهی کــه من يکی از 
اعضای آن بودم بهترين خاطره را در طول زندگی حرفه ای  برايم 
باقی گذاشــت. از همه عوامل سپاسگزارم اگر عمری باشد و کار 
ديگری داشته باشم آرزو دارم با همين گروه کار را پيش  ببرم . » 
اين مراسم عصر پنجشــنبه با حضور هنرمندان زيادی ازجمله 
ســعيد پوررصميمی، گوهر خيرانديش، ميرکمال ميرنصيری، 
 پرويز پورحســينی و دکتر علی رفيعی در سالن زنده ياد عباس 

کيارستمی برگزار شد. 

شهروند| در چند روز اخير شايعه خروج 
کنعانــی زادگان از پرســپوليس با تصميم 
کالدرون به گوش می رسيد؛ اتفاقی که پيش 
از اين برای بازيکنانی همچون شريفی، رفيعی 
و مصلح هم رخ داد. بــا اين که مدافع جديد 
پرسپوليس اين شايعه را تکذيب کرد، اما در 
اين يکی، دو ماه نمونه های زيادی از اين دست 
داشتيم که مربيان خارجی تازه وارد استقلال، 
پرسپوليس و تراکتور بازيکنان دارای قرارداد و 

حتی خريدهای جديد باشگاه خود را به سمت در خروجی هدايت کرده اند! 
اين اتفاق بيشتر به خاطر دير انتخاب شدن سرمربی تيم های مدعی ليگ يا 

عجله مديران آنها برای جذب بازيکن رخ داده است. 
پرسپوليس؛ کنعانی چهارمين اخراجی است؟

گابريل کالدرون در شرايطی هدايت پرسپوليس را برعهده گرفت که اين 
تيم تمرينات خود را زير نظر کريم باقری آغاز کرده بود. مديران اين تيم نيز 
قبل از انتخاب سرمربی، هم بازيکن جذب کردند و هم قرارداد چند بازيکن 
را تمديد کردند! کالدرون چند هفته بعد از حضورش روی نيمکت سرخ ها 
شــايان مصلح را که تازه قراردادش را تمديد کرده بود، به همراه ســروش 
رفيعی که با اين باشگاه قرارداد داشــت، در ليست مازاد قرار داد. همچنين 

مهدی شــريفی که فقط يک نيم فصل برای 
پرســپوليس بازی کرد و قرارداد داشــت، 
خروجی بعــدی بود. حالا هم شــايعه کنار 
گذاشته شدن کنعانی زادگان تنها چند هفته 
بعد از عقد قرارداد با پرســپوليس به گوش 

می رسد.
تراکتور؛ دنيزلی دو تازه وارد را 

نخواست!
مصطفی دنيزلی هم که بعد از تغييرات زياد 
در فصل گذشته، برای ليگ نوزدهم هدايت تراکتور را برعهده گرفت، در اين 
مدت دو بازيکن تازه وارد اين تيم را نخواست. محمد مسلمی پور که از سپاهان 
جذب شده بود، توسط مربی ترکيه ای به ماشين سازی تبعيد شد. همچنين 
دوس سانتوس، خريد برزيلی تراکتور هم مورد پسند دنيزلی قرار نگرفت و 

چند روز بعد از حضور در تبريز، به کشورش بازگشت!
استقلال؛ باقری و سهرابيان رفتنی شدند

اســتراماچونی هم که در جذب بازيکن دقت زيادی به خرج می دهد، دو 
بازيکنی که با استقلال قرارداد داشتند را کنار گذاشت. روح  االله باقری و آرمين 
سهرابيان چند هفته بعد از ورود مربی ايتاليايی به ايران و حضور در تمرينات 

در ليست مازاد قرار گرفتند.

در هجدهمین جشن سالیانه انجمن منتقدان خانه تئاتر چه گذشت؟

تئاتر دکتر على رفیعى بهترین تئاتر 97 
درباره بازیکنانى که استراماچونى، کالدرون و دنیزلى خط زدند

الدردسر جذب بازیکن بدون نظر سرمربى
نج

ج

اتفاق

مترجم برانکو 
مربى فوتبال شد!

صورت رايگان پخش می کند.  


